
Zápis ze shromáÏdûní ãlenÛ âDS âLS JEP

Termín: 4. 5. 2011, 18.00–18.40 hod.
Místo: Místnost ã. 205, Poslanecká snûmovna Parlamentu âR, Snûmovní 1, Praha 1

Zápis ze schÛze v˘boru âDS konané dne 19. kvûtna 2011

Pfiítomni: prof. Arenberger, prim. Benáková, prim. Buãková, prim. Duchková, doc. Ettler, as. Frey,
doc. Pock, dr. Polá‰ková, prof. Resl, prof. ·tork, dr. Vocilková, dr. Zajíc
Omluveni: prof. Hercogová
Místo: Knihovna Dermatovenerologické kliniky VFN, U Nemocnice 2, Praha 2
âas: 9.40–13.15 hodin

Projednáno

1. Noví ãlenové: dr. Silvie Krchová
2. Kongres âDS a SDS + EADV Sympozium

Prof.Arenberger informuje o úspû‰ném prÛbûhu obou

akcí, obdrÏel fiadu pochvaln˘ch dopisÛ a mailÛ.
V prÛbûhu se vyfie‰ilo i ubytování 6 osob, kter˘m
Thermal obsadil pokoje sv˘mi jin˘mi hosty. Slavnost-
ní zahájení pojal najat˘ reÏisér futuristicky, bylo hod-
noceno bipolárnû. Odborn˘ program byl hodnocen
jako bohat˘ a pfiínosn˘. Pozitivnû byla ocenûna orga-

5. Zpráva revizní komise âLS JEP
âinnost v˘boru âDS byla zkontrolována Revizní komi-
sí âLS JEP (doc. Mare‰ová). Bylo konstatováno, Ïe
v‰echny smlouvy a finanãní vyúãtování jsou v pofiádku.
Byly schváleny postupy pfii jednání v˘boru âDS.

6. Usnesení
a) ShromáÏdûní ãlenÛ schvaluje zprávu o ãinnosti

v˘boru âDS âLS JEP (2007–2011);
b) ShromáÏdûní ãlenÛ bere na vûdomí zfiízení sekcí

a podsekcí âDS:
– Sekce psychodermatologická

(prim. Selerová, doc. Pánková),
– Sekce laserová (dr. Adamcová),
– Sekce mlad˘ch dermatovenerologÛ

(as. Gkalpakiotis),
– Sekce dermatoskopická (as. Arenbergerová),
– Podsekce pro PDT pfii Fotobiologické sekci

(doc. Ettler),
– Pracovní skupina pro akné a obliãejové dermatózy

(doc. Rulcová),
– Pracovní skupina „Osobnosti v dermatologii“

(prof. Arenberger);
c) ShromáÏdûní ãlenÛ schvaluje zprávu pokladníka;
d) ShromáÏdûní ãlenÛ schvaluje zprávu revizní komise

âLS JEP.

Hlasování: schváleno, nikdo se nezdrÏel, ani nehlasoval proti.
ShromáÏdûní bylo ukonãeno v 18.40 hodin.

Zapsal: doc. Ettler

PROGRAM

1. Pfiivítání úãastníkÛ (prof. Arenberger)
2. Volba mandátové a návrhové komise

Do mandátové komise byli navrÏeni prim.
MUDr. NadûÏda Vojáãková; as. MUDr. Spyridon Gkal-
pakiotis, Ph.D.; MUDr. Eva ·afránková a jednomyslnû
plénem schváleni. Mandátová komise konstatuje, Ïe
shromáÏdûní ãlenÛ je podle § 3, odst. 2 Jednacího fiádu
âLS JEP usná‰ení schopné.
Do návrhové komise byli navrÏeni doc. MUDr. Karel
Ettler, CSc.; prof. MUDr. Petr Arenberger, DrSc.,
MBA; MUDr. Jan Lippert a také v‰emi pfiítomn˘mi
schváleni.

3. Zpráva o ãinnosti v˘boru âDS (prof. Arenberger)
Ve zprávû jsou struãnû vyjmenovány dÛleÏité akce
pofiádané âDS i jejich v˘znam, dále jsou uvedeny
zásadní nové zmûny v systému vzdûlávání, vztahu
k MZ a zdravotním poji‰Èovnám, vydávání odborného
ãasopisu i webovsk˘m stránkám. Poãet ãlenÛ âDS se
zv˘‰il ze 735 na 784. Také byly vyjmenovány nové sek-
ce a podsekce âDS vãetnû reprezentantÛ kaÏdé skupi-
ny.

4. Zpráva pokladníka (dr. Vocilková)
ZÛstatek na úãtu âDS ãiní 1,534 mil. Kã. Hlavní pohy-
by na úãtu pfied 2 lety byly díky nákladÛm spojen˘m
s vydáváním ãasopisu âs. dermatologie. V minulém
roce a letos se podafiilo bilanci opût stabilizovat.
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nec alespoÀ 15 a na moÏnost „zvolení“ v‰ech pfiednos-
tÛ klinik do v˘boru âDS (prof. Va‰kÛ, prof. Pizinger).
Dr. Zajíc pak zpochybÀuje legitimitu shromáÏdûní ãle-
nÛ dne 4. 5. 2011, které se musí svolat alespoÀ 1krát
za funkãní období V˘boru (o kterém se spoleãnû
s prof. Hercogovou mylnû domníval, Ïe se tam mûl
volit nov˘ v˘bor) a navrhuje v˘‰e poÏadované zmû-
ny, podobnû jako pfiedtím prof. Va‰kÛ, pfiedloÏit ãle-
nÛm ve formû memoranda. Prof. ·tork a Arenberger
upozorÀují, Ïe navrhovan˘ postup je proti stanovám
âLS a diskriminoval by vût‰inu ãlenÛ âDS.
Prof. Arenberger si vyÏádal od âLS manuál pro orga-
nizování korespondenãních dvoukolov˘ch voleb, kte-
r˘ vypracoval právník âLS a kter˘ se shoduje
s postupem, kter˘ byl pfii volbách uÏíván v minulosti
a bude pouÏit i letos.

6. SloÏení volební komise – navrÏeni: dr. Eva Fialová,
prim. dr. Jaroslav Hoffmann a dr. Petr Tfie‰tík.
Prof. Hercogová rozporovala návrh na dr. Fialovou
a navrhuje dr. Jablonskou. Prof. Va‰kÛ pfiedtím navr-
hl prof. Semrádovou a dr. Zajíc jeho návrh jako ãlen
v˘boru jako svÛj návrh zopakoval.
Provedeno tajné hlasování ãleny V˘boru
o jednotliv˘ch navrÏen˘ch kandidátech. V 1. kole zvo-
len prim. Hoffmann a dr. Tfie‰tík, prof. Semrádová
a dr. Fialová mûly stejn˘ poãet hlasÛ. Ve druhém kole
byla opût rovnost hlasÛ u prof. Semrádové
a dr. Fialové. V tfietím kole byla za 3. ãlena volební
komise zvolena dr. Fialová pomûrem 6 : 4.
Dále se projednával poãet ãlenÛ pfií‰tího v˘boru âDS,
kdy stávající poãet je jedenáct. NavrÏeno ponechat stá-
vající poãet. Dr. Zajíc podává protinávrh na roz‰ífiení
pfií‰tího v˘boru âDS na 15 ãlenÛ – jako dÛvod udává
‰anci uplatnit se vût‰ímu poãtu ãlenÛ ve funkcích.
K tomuto bodu probûhla diskuse a hlasování o tomto
protinávrhu: 1 pro, 1 se zdrÏel, ostatní proti. Protiná-
vrh neschválen.
Dal‰í hlasování o pÛvodním návrhu ponechat i nadále
poãet ãlenÛ v˘boru âDS na stávajících 11 ãlenech: 1
proti, 1 se zdrÏel, ostatní pro. Návrh byl schválen.
Hlasování k poãtu ãlenÛ revizní komise – jednomysl-
nû schválen návrh tfiíãlenné revizní komise.
NavrÏen˘ zpÛsob voleb: korespondenãní dvoukolov˘
zpÛsob (jako vÏdy dosud) – schváleno jednomyslnû.
Volby probûhnou opût podle stanov âLS JEP (bude
souãástí prÛvodního dopisu).
Pfiepokládan˘ harmonogram:
Pfií‰tí zasedání v˘boru bude je‰tû ve starém sloÏení.
Vyhlá‰ení voleb je k dne‰nímu dni, do 5. 6. pfiíprava
volebních materiálÛ a rozesílání, do 5. 7. hlasování
1. kola, do 17. 7. zpracování 1. kola, do 24. 7. rozesí-
lání 2. kola, do 23. 8. hlasování 2. kola a do 4. 9. zpra-
cování 2. kola.

7. Zpráva z Meziresortní a mezioborové pracovní
skupiny pro vzácná onemocnûní MZ âR
Prim. Buãková informuje o aktivitû k soustfiedûní
vzácn˘ch diagnóz do Center (za v‰echny obory koor-

nizaãní práce celého t˘mu v ãele s prof. Arenberge-
rem. Ekonomick˘ v˘sledek obou kongresÛ bude pod-
le pfiedbûÏn˘ch odhadÛ pozitivní.
Dr. Zajíc pfiedloÏil ãlenÛm v˘boru vzor vyúãtování
kongresÛ a poÏaduje, aby do budoucna byla podle nûj
vyúãtování zpracovávána. Agentura Jasta jej jiÏ také
obdrÏela od âLS JEP a v tomto formátu 7. kongres
âDS-SDS zpracuje.

3. Vzdûlávací program v oboru
Vzdûlávací program byl projednán poté, co jej
prof. Arenberger nechal opakovanû mailovû pfiipomín-
kovat pfiednosty, primáfii, zástupci mlad˘ch lékafiÛ
a ãleny Akreditaãní komise a v˘boru âDS, na schÛzi
Akreditaãní komise MZ âR dne 16. 5. 2011. Základ-
ní ãást je na pokyn pana ministra spoleãná pro v‰ech-
ny obory a ne‰la zmûnit: 2 mûsíce interna, 2 mûsíce
chirurgie a 2 mûsícARO (ná‰ poÏadavek na vynechá-
ní ARO a jeho nahrazení po 1 mûsíci interním
a chirurgick˘m JIP je na ministerstvu). Diskuse bude
uzavfiena tzv. redakãní radou koncem kvûtna. První
2 roky jsou sloÏeny ze spoleãn˘ch 6 mûsícÛ a 18 mûsí-
cÛ dermatovenerologie (15 mûsícÛ na dermatologic-
k˘ch lÛÏkách a 3 mûsíce na ambulanci v nemocnici
nebo u akreditovaného ambulantního dermatovenero-
loga). Prof. ·tork prosazoval také zcela libovolné
pofiadí pfiedepsan˘ch stáÏí v prÛbûhu cel˘ch 5 let (tedy
interna, chirurgie a ARO jindy neÏ v prvních dvou
letech). To je sice moÏné, ale není to praktické, proto-
Ïe ‰kolenec dostává aÏ po absolvování v‰ech povin-
ností základního dvouletého kmene certifikát, kter˘
ho posune do vy‰‰í skupiny. Zvlá‰tní pozornost byla
vûnována definicím kvalifikace ‰kolitelÛ (napfi. pro
dermatologickou histopatologii, nakonec byla pfiijata
formulace – dermatolog s osvûdãením pro dermatohi-
stopatologii, popfi. mezinárodním certifikátem, eventu-
álnû patolog se znalostí dermatohistopatologie).Akre-
ditovaná pracovi‰tû jsou rozdûlena do 3 kategorií:AP1
(koÏní oddûlení s lÛÏky), AP2 (krajská oddûlení
s lÛÏky a FN), AP3 (ambulantní dermatologické zafií-
zení).
V 10.13 hod. pfiichází prim. Buãková.

4. ILDS (schválení nominovaného delegáta za omlou-
vající se prim. Duchkovou)
Na svûtovém kongresu v Soulu se bude hlasovat
o místû pfií‰tího kongresu (kandiduje Bangalore, ¤ím,
Vancouver a VídeÀ se satelity v Praze a Bratislavû)
a o volbách do boardu ILDS – jiÏ dfiíve byli za âDS
vysláni na hlasování Arenberger, Ettler, Zajíc
a Duchková, která se omlouvá, protoÏe do Soulu neje-
de a nemÛÏe tam na plenární schÛzi hlasovat. Místo
prim. Duchkové byla v˘borem âDS vyslána prim.
Filipovská.

5. Vyhlá‰ení voleb do V˘boru âDS, volební komise
V r. 2011 skonãí 4leté funkãní období V˘boru âDS
a probûhnou volby na nové ãtyfileté období. Pfiedstavi-
telé âADV pfiedkládají návrh na zv˘‰ení poãtu ãlenÛ
v˘boru âDS ze stávajících 11 na 25, pozdûji 21, nako-
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delegáta z oboru. V̆ bor âDS doporuãuje pfiísedícího
z plzeÀského regionu, napfi. doc. Cetkovskou.

13. Îádost pedikérky ze Su‰ice o stanovisko odborné
spoleãnosti k vyuÏití Garra rufa
Jedná se o pouÏití rybiãek k okousávání povrchu kÛÏe.
Hygienik nesouhlasí. V̆ bor âDS se jiÏ k této proble-
matice vyjadfioval, za‰le stejné vyjádfiení jako pro zafií-
zení v hotelu Krakono‰ v Mariánsk˘ch Lázních.

14. Korespondence s âLS (obdrÏel prof. Arenberger)
Prof. Hercogová zaslala stíÏnost prof. Blaho‰ovi
(pfiedseda âLS JEP) a doc. Mare‰ové (pfiedsedkynû
revizní komise âLS JEP) na nesprávnû zorganizova-
né shromáÏdûní ãlenÛ âDS dne 4. 5. Pfiitom pfiedtím
nekonzultovala vûc ani s revizní komisí V̆ boru âDS,
ani s V˘borem âDS. Její dopis je datován 3. 5., na
âLS JEP do‰el 6. 5. V̆ bor âDS projednal a schválil
odpovûì na tuto stíÏnost (je pfiílohou zápisu). StíÏnost
je neoprávnûná a zbyteãnû vrhá nepfiíznivé svûtlo na
V˘bor âDS i na celou dermatologickou spoleãnost.
V˘bor âDS znovu pfiipomenul správn˘ postup pfii
podání stíÏností, kter˘ jiÏ doc. Mare‰ová popsala pfii
fie‰ení pfiedchozí stíÏnosti 2. 12. 2010 – nejdfiíve má
b˘t oslovena revizní komise âDS.
Ve 12.15 hod. odchází prim. Benáková.

15. Ministr zdravotnictví na náv‰tûvû v Hradci Králo-
vé a dopad na dermatovenerologii
Doc. Ettler informuje o navrhovan˘ch úsporn˘ch
opatfieních MZ – t˘ká se zejména ru‰ení dermatolo-
gick˘ch lÛÏek ve FN. Této aktivitû je potfieba se aktiv-
nû bránit, znamenalo by to úpadek oboru – jak kvali-
tou zdravotní péãe, tak i moÏností vzdûlávání.
V̆ bor âDS za‰le dopis na MZ, ZP, âLK, Zdravotní-
mu v˘boru Parlamentu, vedení FN jako reakci na dan˘
postup (pfiipraví doc. Ettler).
Ve 12.23 hod. odcházejí doc. Pock a dr. Polá‰ková.

16. Versita Open – âs. dermatologie
V˘bor âDS nedoporuãuje poskytovat elektronickou
podobu ãasopisu internetové spoleãnosti.

17. Faktura za vedení webu âDS
Webmaster pfiedkládá fakturu za vedení webu
www.derm.cz za 1. a 2. Q 2011: 7 240 Kã. V̆ borem
âDS schváleno proplacení.

18. Venerologie
a) Venerologick˘ dozor v krajích – financování apod.

Prof. Resl bude znovu Ïádat hlavního hygienika
(dosud neodpovûdûl) o podporu Venerologického
dozoru v krajích. V fiadû regionÛ spolupráce
s hygienickou sluÏbou vázne.

b) Îádost gynekologÛ na redukce sérologie Lu
Náklady na sérologii vyãísluje gynekologická spo-
leãnost na 100 mil. Kã. Îádají o schválení Ïádosti
zru‰ení 2. sérologie v pozdním tûhotenství.
Dr. Zákoucká vypracovala stanovisko. Prof. Resl
doporuãuje svolání schÛzky s gynekologickou spo-
leãností a pfiipraví její svolání.

c) Edukace dermatologÛ ohlednû venerologick˘ch
hlá‰ení

dinuje prof. Macek z FN v Motole v Praze), s cílem
vytvofiit národní registr vzácn˘ch diagnóz. V oboru
dermatologie navrÏena 2 Centra pro âR pro vzácné
dg. – âechy ( Motol), Morava (Brno). Pro epidermo-
lysis bullosa pak 1 Centrum (EB Centrum) umístit do
FN Brno. V̆ bor âDS souhlasí.

8. Centrum pro biologickou léãbu psoriázy na DKO
FN Brno
Pfied 1 rokem prim. Buãková poÏádala o zfiízení Cen-
tra pro biologickou léãbu lupénky dûtí, dosud nedo-
stala od VZP pozitivní odpovûì. Prof. Arenberger
nabídl nové projednání pfii dal‰ím jednání na ústfiedí
VZP 2. 6. 2011.
Prim. Duchková pfiipomíná, Ïe aã má statut Stacioná-
fie pro léãbu psoriázy, dosud nezískala statut Centra
pro biologickou léãbu, které je také schváleno âDS.
Stanovisko VZP je po opakovan˘ch kontaktech stále
zamítavé, prof. Arenberger tuto otázku znovu otevfie
na VZP 2. 6. 2011.

9. Novela Vyhlá‰ky ã. 221/2010 Sb. – vûcné
a technické vybavení ZZ
Prof. Arenberger informuje o tom, Ïe v souladu
s pfiedchozím rozhodnutím v˘boru âDS poÏádal
ministerstvo o vypu‰tûní poÏadavku druhého WC na
dermatovenerologick˘ch pracovi‰tích (ostatní obory
mají poÏadavek pouze 1 toalety) pfii stávající noveli-
zaci vyhlá‰ky, kter˘ tam zÛstal jako poÏadavek hy-
gienikÛ kvÛli infekãnímu charakteru na‰ich pacientÛ.
Jednal o tom i osobnû s MZd. V rámci této novely se
v‰ak tato zmûna nedá provést – novelizuje se zatím
pouze základní text a ne pfiílohy, ve kter˘ch je to uve-
deno. Navíc po jednání s ministerstvem vyplynulo, Ïe
pokud hygienici uznávají infekãní charakter na‰eho
oboru, mohlo by se to vyuÏít jako argumentace pro
pfiefiazení oboru do vy‰‰í kategorie minutové reÏie –
tj. napfi. jako infekãní lékafiství. Konsensus: ponechat
zatím v pfiíloze vyhlá‰ky 2 toalety a poÏadovat nav˘-
‰ení minutové reÏie z dÛvodu infekãnosti.
Prim. Duchková poskytne dal‰í údaje o minutové reÏii
pfiedsedovi âDS, aby se na‰e kompletní stanovisko
odeslalo na MZ a VZP.

10. Stanovisko pro správní fiízení SÚKL – emoliencia
s ureou, fotoprotekce
Prof. Arenberger informuje a pfiedkládá stanovisko
k hydrataãním krémÛm s ureou, aby i nadále bylo hra-
zeno ze ZP. Podobné stanovisko bylo formulováno
i pro fotoprotektiva (SPF 50+) pro imunosuprimova-
né nemocné po transplantaci. V˘bor âDS souhlasí.
V 11.55 hod. odchází dr. Zajíc.

11. Stanovisko k pfiipravovan˘m guidelines oboru
infekãního lékafiství pro lymeskou boreliózu
Pfiipomínkovala prof. Hercogová s prof. Reslem. Bylo
pfiedáno doc. Mare‰ové k dopracování guidelines pro
toto onemocnûní.

12. V˘bûrové fiízení 25. 5. 2011 na KÚ PlzeÀ
Jedná o fiízení k pfiechodu registrace nestátního ZZ
z fyzické osoby na právnickou. KÚ PlzeÀ poÏaduje
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Pfiíloha 1. Odpovûì na pfiipomínky prof. Hercogové na Ústfiedí âLS JEP

VáÏen˘ pan VáÏená paní
prof. MUDr. Jaroslav Blaho‰, DrSc. doc. MUDr. Vilma Mare‰ová, CSc.
pfiedseda âLS JEP pfiedsedkynû Revizní komise âLS JEP

V Praze 19. 5. 2011

Vûc: Odpovûì na pfiipomínky obsaÏené v dopise âLS JEP prof. Hercogové ze dne 3. 5. 2011, doruãeném âLS JEP
6. 5. 2011

VáÏen˘ pane profesore, váÏená paní docentko,
vyjádfiení k jednotliv˘m pfiipomínkám prof. Hercogové ke ShromáÏdûní ãlenÛ organizaãní sloÏky âLS – âeské derma-
tovenerologické spoleãnosti (âDS) konaném 4. 5. 2011.

• „..Nebylo fiádnû svoláno“..: oznámení o svolání shromáÏdûní bylo odesláno 18. 4. standardním postupem prostfiednic-
tvím âeské po‰ty, kter˘ je uplatÀován pfii rozesílání informací urãen˘ch v‰em ãlenÛm âDS. Souãasnû bylo oznámení
vyvû‰eno na webov˘ch stránkách spoleãnosti.

• „..svolává vedení v˘boru...“: shromáÏdûní bylo svoláno vedením v˘boru, zastupující v˘bor âDS mezi jeho schÛze-
mi, za úãelem naplnûní povinnosti dané stanovami organizovat takové setkání jednou za 4 roky, souãasnû skuteãnos-
ti blíÏících se nov˘ch voleb a vyuÏití pfiíleÏitosti konání odborné akce v prostorách parlamentu âR „Edukaãní semi-
náfi o maligním melanomu a koÏních nádorech“.

• „....Body jednání musí b˘t známy nejménû 10 dnÛ pfiedem“...: v‰echny body jednání tohoto shromáÏdûní byly uve-
fiejnûny na webu âDS, jednalo se pouze o zprávy o ãinnosti v˘boru âDS za uplynulé období a jejich schválení, neby-
lo rozhodováno ani jednáno o nastávajících volbách do v˘boru spoleãnosti, ani jin˘ch skuteãnostech. Zápis z tohoto
shromáÏdûní byl uvefiejnûn na webov˘ch stránkách âDS.

• „Pokud neprobûhnou volby demokraticky...“: dne‰ní schÛze v˘boru âDS projednala v‰echny pfiipomínky
prof. Hercogové, vãetnû pfiípravy nov˘ch voleb do v˘boru spoleãnosti, které budou organizovány, stejnû jako
v minulosti, pfiesnû v souladu s platn˘mi stanovami spoleãnosti.

Text schválen v˘borem âDS dne 19. 5. 2011.

v souvislosti s pofiádáním kurzÛ k aplikaci botulo-
toxinu, V̆ bor âDS trvá na svém stanovisku (apli-
kace patfií do rukou lékafie) – budou 2 typy kurzÛ:
nadstavbov˘ (pro dermatology a plastické chirur-
gy) a základní s nadstavbov˘m (pro ostatní lékafiské
odbornosti).

c) Letáky pro pacienty
PlzeÀské nakladatelství vydalo 50 000 v˘tiskÛ
t˘kající se informací pro pacienty s tématem bra-
davice. Je zde uvedeno logo âDS. Materiál byl spo-
leãnû s ostatními letáky pfiedloÏen v loÀském roce
v˘boru âDS. Nebyly zodpovûzeny otázky v˘boru,
a tak materiál zatím nebyl pfiipomínkován
a schvalován v˘borem âDS, obsahuje gramatické
a stylistické chyby. V̆ bor âDS doporuãuje pfiede-
v‰ím jazykovou a odbornou úpravu materiálu
a poté projednat pouÏití loga âDS.

Pfií‰tí schÛze v˘boru âDS: 16. 6. 2011.
Zapsal: doc. Ettler

Do hlá‰ení byla zaãlenûna pÛvodní tabulka podrob-
n˘ch diagnóz, bude publikováno v âs. dermatolo-
gii, bude také prezentováno na kurzu rezidentÛ
3.–4. 6. 2011.

d) Venerologická legislativa od JUDr. Macha
Prof. Arenberger osloví dr. Macha k dal‰ímu pro-
jednání platnosti legislativy ve venerologii.

19. Akce 2012
Spirig oznamuje, Ïe 30.–31. 3. 2012 plánuje uspofiádat
dermatologické sympozium v Brnû, schválena zá‰tita
âDS.
Ve 12.30 hod. odchází prim. Duchková.

20. RÛzné
a) Dr. Zajíc informuje, Ïe byl boardem EADV zvolen

do mediální komise EADV (hlasování se konalo
v prÛbûhu jarního sympozia EADV v Karlov˘ch
Varech).

b) Aplikace botulotoxinu
V̆ bor âDS jiÏ vypracoval stanovisko v minulosti.
Nyní je problematika znovu revokovaná IPVZ
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